

Transportation to SCUT 抵达学校的交通线路

Transportation from the airport to SCUT 从广州白云国际机场到学校

1. To SCUT Wushan Campus:

No. 381, Wushan Lu, Tianhe District, Guangzhou

Metro: take The North Part of Guangzhou Metro Line 3 (Airport South - Tiyu Xilu) at Airport South Station to Tiyu Xilu Station (13th stop), and transfer to the other branch of Line 3 (Panyu Square - Tianhe Coach Terminal), get off at Wushan Station (4th stop). Leave the station from Exit C and walk towards the west for about 100 meters to the east gate of SCUT Wushan Campus.

Taxi: 40 kilometers in total, and about 50 minutes by taxi. Approximate fare is 130 RMB.

2. To SCUT University Town Campus:

No. 382 Waihuan Dong Lu, Higher Education Mega Center, Panyu District, Guangzhou

Metro: take The North Part of Guangzhou Metro Line 3 (Airport South - Tiyu Xilu) at Airport South Station to Tiyu Xilu Station (12th stop), and transfer to the other branch of Line 3 (Panyu Square - Tianhe Coach Terminal) and ride to Hanxi Changlong Station (8th stop), then transfer to Line 7 (Guangzhou South Railway Station – Higher Education Mega Center South Station) and get off at Higher Education Mega Center South Station (4th stop). Leave the station from Exit D.

Taxi: 55 kilometers in total, and about 60 minutes by taxi. Approximate fare is 180 RMB.

1. 前往五山校区:

广州天河区五山路 381 号

地铁: 乘坐地铁 3 号线北延段 (机场南—体育西路) 到体育西路站 (共 13 站), 转乘地铁 3 号线支线 (番禺广场—天河客运站) 到五山站 (共 4 站), C 出口向西步行约 100 米到达五山校区东门。

出租车: 全程约 40 公里, 约 50 分钟, 费用约 130 元。

2. 前往大学城校区:

广州番禺区广州大学城外环东路 382 号

地铁: 乘坐地铁 3 号线北延段 (机场南—体育西路) 到体育西路站 (共 12 站), 转乘地铁 3 号线 (天河客运站—番禺广场) 到汉溪长隆站 (共 8 站), 转乘地铁 7 号线 (广州南站—大学城南) 到大学城南站 (共 4 站), D 出口出。

出租车: 全程约 55 公里, 需时约 60 分钟, 费用约 180 元。

Transportation from Guangzhou East Railway Station to SCUT 从广州东站到学校

1. To SCUT Wushan Campus:

No. 381, Wushan Lu, Tianhe District, Guangzhou

Bus: take Bus 41 (Short Line) at

1. 前往五山校区:

广州天河区五山路 381 号

公交: 从广州火车东站总站乘坐 41 路(短

Guangzhou East Railway Station Terminal, and get off at the SCUT stop (6th stop).

Metro: take Line 1 or The North Part of Guangzhou Metro Line 3 (Airport South - Tiyu Xilu) at Guangzhou East Railway Station to Tiyu Xilu Station (2nd stop), and transfer to the other branch of Line 3 (Panyu Square - Tianhe Coach Terminal), get off at Wushan Station (4th stop). Leave the station from Exit C and walk towards the west for about 100 meters to the east gate of SCUT Wushan Campus.

Taxi: 6 kilometers in total, and about 20 minutes by taxi. Approximate fare is 20 RMB.

2. To SCUT University Town Campus:

No. 382 Waihuan Dong Lu, Higher Education Mega Center, Panyu District, Guangzhou

Metro: take Line 1 (Guangzhou East Railway Station – Xilang) at Guangzhou East Railway Station to Yangji Station (3rd stop), transfer to Line 5 (Jiaokou – Wenchong) and ride to Chebeinan Station (7th stop), transfer again to Line 4 (Huangcun – Jinzhou), get off at Higher Education Mega Center South Station (4th stop), and leave the station from Exit D.

Taxi: 22 kilometers in total, and about 45 minutes by taxi. Approximate fare is 60 RMB.

线)到华工大站(共6站)下。

地铁:乘坐地铁1号线或地铁3号线北延段(机场南一体育西)到体育西路站(共2站),转乘地铁3号线(番禺广场一天河客运站)到五山站(共4站),C出口向西步行约100米到达五山校区东门。

出租车:全程约6公里,需时约20分钟,费用约20元。

2. 前往大学城校区:

广州番禺区广州大学城外环东路382号

地铁:乘坐地铁1号线(广州东一站西朗)到杨箕站(共3站),转乘地铁5号线(滘口一文冲)到车陂南站(共7站),转乘地铁4号线(黄村一金洲)到大学城南站(共4站),D出口。

出租车:全程约22公里,需时约45分钟,费用约60元。

Transportation from Guangzhou South Railway Station to SCUT

从广州南站到学校

1. To SCUT Wushan Campus:

No. 381, Wushan Lu, Tianhe District, Guangzhou

Metro: take Line 7 (Guangzhou South Railway Station – Higher Education Mega Center South Station) at Guangzhou South Railway Station to Hanxi Changlong station (4th stop), and transfer to Line 3 (Panyu Square - Tianhe Coach Terminal), get off at the Wushan Station (12th stop). Leave the station from Exit C and walk towards the west for about 100 meters to the east gate of SCUT Wushan Campus.

Taxi: 34 kilometers in total, and about 35 minutes by taxi. Approximate fare is 80 RMB.

1. 前往五山校区:

广州天河区五山路381号

地铁:乘坐地铁7号线(广州南站一大学城南)到汉溪长隆站(共4站),转乘地铁3号线(番禺广场一天河客运站)到五山站(共12站),C出口向西步行约100米到达五山校区东门。

出租车:全程约34公里,需时约35分钟,费用约80元。

2. To SCUT University Town Campus:

No. 382 Waihuan Dong Lu, High Education Mega Center, Panyu District, Guangzhou

Metro: take Line 7 (Guangzhou South Railway Station – Higher Education Mega Center South Station) at Guangzhou South Railway Station and get off at Higher Education Mega Center South Station (8th stop). Leave the station from Exit D.

Taxi: 26 kilometers in total, and about 41 minutes by taxi. Approximate fare is 71 RMB.

2. 前往大学城校区:

广州番禺区广州大学城外环东路 382 号

地铁: 乘坐地铁 7 号线 (广州南站—大学城南) 到大学城南站 (共 8 站), D 出口。

出租车: 全程约 26 公里, 需时约 41 分钟。费用约 71 元。

Transportation from Guangzhou Railway Station to SCUT 从广州火车站到学校

1. To SCUT Wushan Campus:

No. 381, Wushan Lu, Tianhe District, Guangzhou

Metro: take Line 5 (Jiaokou – Wenchong) to Zhujiang New Town Station (7th stop), transfer to Line 3 (Panyu Square – Tianhe Coach Terminal) and get off at Wu Shan Station (5th stop). Leave the station from Exit C and walk towards the west for about 100 meters to the east gate of SCUT Wushan Campus.

Taxi: 14 kilometers in total, and about 30 minutes by taxi. Approximate fare is 40 RMB.

1. 前往五山校区:

广州天河区五山路 381 号

地铁: 乘坐地铁 5 号线 (滘口—文冲) 到珠江新城站 (共 7 站), 转乘地铁 3 号线 (番禺广场—天河客运站) 到五山站 (共 5 站), C 出口向西步行约 100 米到达五山校区东门。

出租车: 全程约 14 公里, 需时约 30 分钟, 费用约 40 元。

2. To SCUT University Town Campus:

No. 382 Waihuan Dong Lu, High Education Mega Center, Panyu District, Guangzhou

Metro: take Line 5 (Jiaokou – Wenchong) to Chebeinan Station (12th stop), transfer to Line 4 (Huangcun – Jinzhou) and get off at Higher Education Mega Center South Station (4th stop). Leave the station from Exit C.

Taxi: 26 kilometers in total, and about 50 minutes by taxi. Approximate fare is 75 RMB.

2. 前往大学城校区:

广州番禺区广州大学城外环东路 382 号

地铁: 乘坐地铁 5 号线 (滘口—文冲) 到车陂南站 (共 12 站) 转乘地铁 4 号线 (黄村—金洲) 到大学城南站 (共 4 站) D 出口。

出租车: 全程约 26 公里, 约 50 分钟, 费用约 75 元。

Note

- Please exchange some currency before you leave the airport (Visa or Master Card credit cards are accepted by all the ATMs at the airport to withdraw Chinese currency), as credit cards are not an accepted form of payment for metro or taxi.

注意事项

- 在广州乘坐地铁、出租车等交通工具不能刷银行卡付款。如果没有人接机, 请在离开机场前兑换适量的人民币备用 (机场的银行 ATM 机可接受 Visa、Master 卡等境外银行卡或信用卡支取人民币业务);

- Each time you take a taxi, please ask the taxi driver for the receipt before you get out. If you accidentally leave some personal belongings in the taxi, the receipt can help you get in touch with the driver.
- 如果乘坐出租车，请在下车前索要发票。如有行李物品遗失在出租车上，可凭发票查找。